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ACTA CONSELL ESCOLAR

DATA: 2/2/2023

ASSISTENTS: M.A, R.P,
MJ L, N.H, T.E, p.s, G.C,

R.R, m.b, n,b, a.g.

Temes de la reunió
1. Aprovació liquidació 2022
2. Aprovació pressupost 2023
3. Preinscripció i matrícula 23/24
4. Demandes ajuntament
5. Proves 2n, 4t i 6è
6. PGA
7. Precs i preguntes

ACORDS PRESOS

-Aprovació liquidació i pressupost 2023. Es mostra als membres del consell els 
números sobre la liquidació de l’exercici econòmic del 2022. S’aprofita la mateixa 
presentació per donar a conèixer el nou pressupost del 2023. S’aproven tant la 
liquidació com el pressupost.
-preinscripció i matrícula: la preinscripció de cara al curs vinent serà del 6 al 20 de 
març. Actualment els números que tenim a les aules són els següents: I4 20, I5 25, 1r 
25, 2n 24, 3r 24, 4t 27, 5è 25 i 6è 18. A la web de l’escola es pot trobar més informació 
al respecte. S’informa també que la jornada de portes obertes serà el 28 de febrer.
-proves externes: s’informa als membres del consell de les diferents proves que es 
faran enguany. Als alumnes de sisè se’ls hi faran les proves de les competències 
bàsiques ( del 8 al 10 de maig)/ les proves de competència oral en català, castellà  i 
anglès ( del 1 al 31 de març) i les proves d’avaluació inicial al sistema on es valora la 
comunicació lingüística, les ciències i les matemàtiques ( del 1/5 al 30/6). Als alumnes 
de quart es farà una prova mostral del 3/5 al 9/6.
-PGA: com que la directora està en període d’avaluació a través d’EVADIR, des 
d’inspecció s’ha recomanat fer una modificació a la PGA, i és la de afegir la 
contextualització del centre. Informem al consell doncs que la PGA aprovada al octubre 



té aquesta modificació. Queda pendent d’aprovar el pla d’actuació de l’EAP.
-demandes ajuntament: es pregunta sobre el tema de la sorra. La regidora explica que
des de l’ajuntament no es va fer una bona previsió de la quantitat de sorra i que per 
aquest motiu encara no ha arribat a l’escola, ja que es va fer una primera descàrrega a 
una altra escola i es va acabar. Es creu que abans que finalitzi el curs el tema podrà 
quedar solventat. Aprofitem la ben entesa per preguntar a la regidora si des de 
l’Ajuntament ens poden ajudar en la instal·lació d’un sistema de rec per l’hort de 
l’escola.
.


